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PROTOKÓŁ NR 42/22 

Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH  

KOMISJI  

                                      RADY MIASTA GRAJEWO 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Grajewo, sierpień 2022 r. 



Protokół Nr 42/22 z dnia  31 sierpnia 2022 roku 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta Grajewo tj.: Komisji Budżetu, 

Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Spraw Społecznych, odbytego w dniu 

31 sierpnia 2022 roku. Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta 

Grajewo. Strażacka 6A.  

Posiedzeniu przewodniczył pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Komunalnej Rady Miasta Grajewo.    

Godz. rozpoczęcia – 9.00  

Godz. zakończenia – 11.30 

Stan liczbowy członków Komisji – 18 radnych 

Obecnych – 18 radnych 

W posiedzeniu udział wzięli Radni/Członkowie trzech stałych Komisji w składzie:  

1. Pan Babul Tomasz 

2. Pani Chrzanowska Aneta Ewa 

3.Pan Ciechanowicz Andrzej 

4.Pani Jagielska Henryka 

5. Pani Ksepko- Kurkowska Julia Klaudia  

6.Pani Nietupska Elżbieta 

7.Pan Niewiarowski Andrzej 

8.Pan Obrycki Paweł 

9.Pani Opara Anna 

10.Pan Paszkowski Piotr 



11.Pan Purwin Daniel 

12. Pan Purzeczko Krzysztof   

13.Pan Siejda Tomasz 

14.Pani Siwik- Karwowska Agnieszka 

15.Pan Skawski Arkadiusz Zbigniew 

16.Pani Stefańska Monika 

17.Pan Mariusz Wielgat 

 18.Pan Zalewski Paweł Filip 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./. 

Goście:  / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./   

Ad 1. 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji:  

1/ Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

2/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

3/  Daniel Purwin–  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  RM 

 spośród siebie wyłonili przewodniczącego obrad: 

Pana Daniela Purwina– Przewodniczącego  Komisji Gospodarki Komunalnej RM: 

dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdził, że na stan 18 radnych/członków trzech stałych Komisji, 



aktualnie  w posiedzeniu bierze udział 16 radnych (na podstawie listy obecności), co 

stanowi o prawomocności obrad ( kworum).  

Ad 2. 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz  z materiałami na posiedzenie 

Komisji  - w wersji elektronicznej (tablety). 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Informacja na temat działalności żłobka miejskiego. 

4. Informacja dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie przygotowania do 

rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2022/2023. 

5. Informacja na temat form pomocy dzieciom z rodzin znajdujących się w trudnej 

sytuacji materialnej w 2021 r. (w tym stypendia socjalne, zapomogi). 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla 

zakładu budżetowego Miasta;  

b) przyjęcia zasad i trybu postępowania przy udzielaniu spółkom wodnym dotacji 

celowej z budżetu Miasta Grajewo,trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji 

i sposobu jej rozliczania;  

c) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w przedszkolach 

publicznych i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 



prowadzonych przez miasto Grajewo oraz określenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do 

końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat; 

d) ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka oraz maksymalnej wysokości opłaty 

za wyżywienie w Żłobku Miejskim w Grajewie; 

e) określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Grajewo na rok szkolny 

2022/2023 rodzicom, którym przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży 

i uczniów oraz rodziców do placówek oświatowych;  

f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 

udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Miasta Grajewo;  

g) nadania nazwy ulicy;  

h) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków;  

i) przejęcia do realizacji zadania publicznego w zakresie przeciwdziałania 

alkoholizmowi obejmującego prowadzenie zajęć terapeutycznych dla osób 

uzależnionych od alkoholu objętych właściwością gminy Rajgród; 

j) przejęcia do realizacji zadania publicznego w zakresie przeciwdziałania 

alkoholizmowi obejmującego prowadzenie zajęć terapeutycznych dla osób 

uzależnionych od alkoholu objętych właściwością gminy Radziłów;  

k) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2022 r.  

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 



Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek lub propozycję do 

zaproponowanego porządku obrad? W związku z brakiem zgłoszeń stwierdził, że 

porządek obrad będzie realizowany  zgodnie z podaną Państwu radnym treścią.  

Ad 3.  

 Informacja na temat działalności żłobka miejskiego. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zal. Nr 4 do prot./ 

wnioskodawca: Komisja Spraw Społecznych RM /Plan pracy komisji na 2022 r./  

referują: Katarzyna Kowalczuk, Dyrektor Żłobka Miejskiego 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: otworzył realizację punktu pn.: „Informacja 

na temat działalności żłobka miejskiego.” Powitał Dyrektor Żłobka Miejskiego 

panią Katarzynę Kowalczuk, a następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie 

zabrać głos?. Do zabrania głosu zgłosił się radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał  dyrektor żłobka, w jaki sposób rodzice 

dzieci przebywających w tej placówce są  informowani o przerwach w działalności 

jednostki? 

Dyrektor Żłobka, Katarzyna Kowalczuk: odpowiedziała, że z dużym wyprzedzeniem 

informacja na ten temat przygotowana w formie pisemnej jest prezentowana na 

tablicy ogłoszeń w żłobku. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: kontynuując temat żłobka stwierdził, że 

jednostka ta cierpi na brak pomieszczenia gospodarczego, które służyłoby do 



przechowywania rożnych urządzeń  i pomocy dydaktycznych w toku pracy                              

z dziećmi. Następnie zapytał  dyrektor ZADM, czy zakład ten nie dysponuje 

garażem typu „blaszak”, który mógłby być przeznaczony na ten cel i który być może 

pozostał po pracach porządkowych realizowanych w obszarze Pl. Niepodległości                   

w związku z rewitalizacją tego terenu  i prowadzonymi robotami rozbiórkowymi  

rozmaitych pomieszczeń gospodarczych.  

Dyrektor ZADM, Marianna Haraś: stwierdziła, że zapozna się z możliwościami 

ewentualnego udostępnienia żłobkowi takiego obiektu.  

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zwrócił także uwagę, na niedostateczną jego 

zdaniem ilość urządzeń służących do zabawy dzieciom ze żłobka znajdujących się 

na terenie obiektu przedszkolnego.  

Dyrektor Żłobka, Katarzyna Kowalczuk: odpowiedziała, że w jej przekonaniu brakuje 

jedynie huśtawek.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Monika Stefańska: zwróciła uwagę, że 

w dalszym ciągu na terenie m. Grajewo brakuje miejsc w żłobku, o czym świadczy 

fakt 27 dzieci, które nie zostały przyjęte do tej placówki z uwagi na brak miejsc. Jej 

zdaniem należałoby pomyśleć o utworzeniu drugiego oddziału żłobkowego. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: poinformował, iż rzeczywiście występuje dotkliwy 

brak miejsc w żłobku i dodał, iż słyszał o inicjatywie ewentualnego utworzenia 

prywatnego oddziału żłobkowego przez właściciela  niepublicznego przedszkola 

języcznego mającego siedzibę w budynku mieszczącym Aptekę Gemini i oddział 

Banku PKO. 



Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin :w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do 

dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. informacji. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały  informację na 

temat działalności żłobka miejskiego. 

/głosowanie: 16-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 2 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin:ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad 4. 

Informacja dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie przygotowania do 

rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2022/2023. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

1) SP nr 1 – stanowi Zał. Nr 5; 

2) SP nr 2 – stanowi Zał. Nr 6; 

3) SP nr 4 – stanowi Zal. Nr 7; 

4) PM nr 1 – stanowi Zał. Nr 8; 

5) PM nr 2 – stanowi Zal. Nr 9; 

6) PM Nr 4- stanowi Zał. Nr 10; 

7) PM Nr 6 – stanowi Zal. Nr 11. 

wnioskodawca: Komisja Spraw Społecznych RM ( Plan Pracy Komisji na 2021 r.) 



referują: Dyrektorzy jednostek oświatowych; Główny Specjalista ds. Oświaty, Julita 

Wiluk  

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: otworzył realizację punktu pn.:  Informacja 

dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie przygotowania do rozpoczęcia 

nowego roku szkolnego 2022/2023.” 

Powitał dyrektorów szkół i przedszkoli miejskich, a następnie zapytał, czy ktoś 

chciałby w tym punkcie zabrać głos?.  Do zabrania głosu zgłosił się radny, Arkadiusz 

Zbigniew Skawski 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał, czy realizowana na terenie SP nr 4 

inwestycja – budowa obiektu lekkoatletycznego zostanie przekazana do zarządzania 

MOSiR Grajewo, czy też pozostanie w gestii szkoły? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że inwestycja nie jest jeszcze 

zakończona, więc ta kwestia nie jest jeszcze rozstrzygnięta. Ponadto, należy mieć na 

uwadze, konieczność wybudowania hali sportowo-widowiskowej na potrzeby 

zarówno szkoły jak i szerszej społeczności. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: kontynuując temat wyraził opinię, że w jego 

przekonaniu po godz. 22.00 obiekt nie powinien być dostępny ze względu na 

niebezpieczeństwo zanieczyszczania obiektu odchodami wyprowadzanych zwierząt. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: ad vocem odpowiedział, że to zagadnienie jest 

aktualnie przedmiotem analizy. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zwrócił się z zapytaniem, czy możliwe jest 

przekazanie szkole dodatkowych środków finansowych w celu pielęgnacji  



znajdujących się tam topoli? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że jest to dość delikatna materia, 

ponieważ społeczeństwu miasta nie podoba się wycinanie drzew, także należy 

postępować rozsądnie, by nie powodować niepotrzebnych konfliktów. Będąc przy 

głosie poinformował radnych, że planuje wprowadzenie do budżetu miasta na 2023 

rok bądź do budżetów szkółl zadań o charakterze modernizacyjno-budowlanych. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do 

dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. informacji. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały  informację 

dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie przygotowania do rozpoczęcia 

nowego roku szkolnego 2022/2023. 

/głosowanie: 16-głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 1 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad 5. 

Informacja na temat form pomocy dzieciom z rodzin znajdujących się                   

w trudnej sytuacji materialnej w 2021 r. (w tym stypendia socjalne, 

zapomogi). 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zal. Nr 12 do prot./ 



wnioskodawca: Komisja Spraw Społecznych RM /Plan pracy komisji na 2022 r./  

referują: Dyrektor MOPS, pani Barbara Pieńkowska 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: otworzył realizację punktu pn.: „Informacja 

na temat form pomocy dzieciom z rodzin znajdujących się w trudnej 

sytuacji materialnej w 2021 r. (w tym stypendia socjalne, zapomogi).” 

Następnie zapytał czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                               

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały  informację na 

temat form pomocy dzieciom z rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji 

materialnej w 2021 r. (w tym stypendia socjalne, zapomogi). 

/głosowanie: 16-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 2 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad 6. 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: poinformował, że aktualnie Komisje będą 

procedowały projekty uchwał. Dodał, że zadaniem komisji jako wewnętrznego 

organu rady jest ich zaopiniowanie - zgodnie z trybem regulaminowym. 

 a)zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 



określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego 

Miasta; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 13 do prot./  

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują:Dyrektor ZADM, Marianna Haraś 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzył realizację punktu pt.:”Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego Miasta.” 

Następnie zapytał, czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                               

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

zmieniającą uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej 

dla zakładu budżetowego Miasta- bez poprawek. 

/głosowanie: 16-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 2 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 



b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zasad i trybu 

postępowania przy udzielaniu spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu 

Miasta Grajewo, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji                             

i sposobu jej rozliczania;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 14 do prot./  

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują :Naczelnik WGK UM, Ewa Zyskowska-Banach 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzył realizację punktu pt.:”Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie 

przyjęcia zasad i trybu postępowania przy udzielaniu spółkom wodnym 

dotacji celowej z budżetu Miasta Grajewo,trybu postępowania w sprawie 

udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania.” 

Następnie zapytał, czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                               

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia zasad i trybu postępowania przy udzielaniu spółkom 

wodnym dotacji celowej z budżetu Miasta Grajewo,trybu postępowania   

w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania- bez poprawek. 



/głosowanie: 16-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 2 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia czasu 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w przedszkolach publicznych 

i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez miasto Grajewo oraz określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 15 do prot./  

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują: Specjalista ds. Oświaty, Julita Wiluk 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzył realizację punktu pt.:”Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  

ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki                              

w przedszkolach publicznych i oddziałach przedszkolnych w publicznych 

szkołach podstawowych prowadzonych przez miasto Grajewo oraz 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 



uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego 

w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                               

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki                              

w przedszkolach publicznych i oddziałach przedszkolnych w publicznych 

szkołach podstawowych prowadzonych przez miasto Grajewo oraz 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego 

w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat- bez poprawek. 

/głosowanie: 16-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 2 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

d)  zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

za pobyt dziecka oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie                      

w Żłobku Miejskim w Grajewie; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 16 do prot./  

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują:Specjalista ds. Oświaty, Julita Wiluk 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzył realizację punktu pt.:”Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka oraz maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie  w Żłobku Miejskim w Grajewie.” 

Następnie zapytał, czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                               

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie  w Żłobku Miejskim w Grajewie - bez 

poprawek. 

/głosowanie: 16-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 2 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

e) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w mieście Grajewo na rok szkolny 2022/2023 rodzicom, 

którym przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 



oraz rodziców do placówek oświatowych;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 17 do prot./  

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują: Specjalista ds. Oświaty, Julita Wiluk 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzył realizację punktu pt.:”Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Grajewo na rok 

szkolny 2022/2023 rodzicom, którym przysługuje zwrot kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców do placówek 

oświatowych.” 

Następnie zapytał, czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                               

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie  określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Grajewo 

na rok szkolny 2022/2023 rodzicom, którym przysługuje zwrot kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców do placówek 

oświatowych - bez poprawek. 

/głosowanie: 16-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          



-0, nieobecni – 2 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

f) zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji                                  

w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Miasta Grajewo;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 18 do prot./  

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują:Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzył realizację punktu pt.:”Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 

udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Miasta 

Grajewo”. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                               

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania                      



i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego przez 

Burmistrza Miasta Grajewo- bez poprawek. 

/głosowanie: 15-głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 2 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

g)zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 19 do prot./  

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują:Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

Następnie zapytał, czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos?                                              

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy- bez poprawek. 

/głosowanie: 17-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 1 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

zarządził przerwę w obradach od godz. 10.20 do 10.35. Po przerwie wznowił obrady 



i przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

h) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 20 do prot./  

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują:Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzył realizację punktu pt.:”Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.” 

Następnie zapytał, czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? O głos w tym 

punkcie porządku obrad poprosił radny Paweł Filip Zalewski. 

Radny, Paweł Filip Zalewski: zapytał Burmistrza o bliższe dane dot. wniosku Parafii                   

Rzymskokatolickiej pw. Trójcy Przenajświętszej w sprawie pomocy finansowej                         

w celu odbudowy wejściowej bramy cmentarnej? 

Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski: w odpowiedzi przedstawił  treść wniosku 

złożonego przez Parafię, w tym poinformował o wielkości środków pomocy 

udzielonych przez nw. samorządy: 

- 100 tys. zł – Samorząd Województwa Podlaskiego; 



-   40 tys. zł – Starostwo Powiatowe w Grajewie; 

-   30 tys. zł – Gmina Grajewo; 

-   50 tys. zł – Miasto Grajewo. 

Następnie przedstawił uzasadnienie podjęcia przez Radę Miasta Grajewo uchwały 

przyznającej środki finansowe na rewitalizację bramy w kwocie 50 tys. zł. Dodał 

także, że brama stanowi własność Parafii, ale jest wpisana do rejestru zabytków                         

i wobec tego są  podstawy do udzielenia pomocy. Poinformował, że kosztorys 

sporządzony przez Parafię opiewa na kwotę 213 tys. zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Andrzej Niewiarowski: zapytał, czy brama 

cmentarna będzie odtworzona w oryginalnych rozmiarach? 

Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski: odpowiedział, że zapewne jest to określone 

w dokumentacji dot. realizacji tego zadania, ale jej treść nie jest mu znana. 

Radny, Andrzej Ciechanowicz: uzupełnił wypowiedź Burmistrza stwierdzając, że  wg 

jego oceny wszystkie wymogi  dot. budowy tej bramy były spełnione.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Elżbieta Nietupska: 

zabierając głos w dyskusji wyraziła opinię, że kwota dotacji winna być obniżona do 

kwoty 40 tys. zł, a 10 tys. zł należałoby przeznaczyć na zakup huśtawek do żłobka.  

Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski: ad vocem stwierdził, że jednak kwota                    

50 tys. zł powinna być utrzymana. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 

zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 



Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - bez 

poprawek. 

/głosowanie: 10-głosów-za, 2-przeciw, 4-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 2 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

i) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przejęcia do realizacji 

zadania publicznego w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi 

obejmującego prowadzenie zajęć terapeutycznych dla osób uzależnionych 

od alkoholu objętych właściwością gminy Rajgród; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 21 do prot./  

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują:Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzył realizację punktu pt.:”Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

przejęcia do realizacji zadania publicznego w zakresie przeciwdziałania 

alkoholizmowi obejmującego prowadzenie zajęć terapeutycznych dla 

osób uzależnionych od alkoholu objętych właściwością gminy Rajgród.” 



Następnie zapytał, czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                             

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie przejęcia do realizacji zadania publicznego w zakresie 

przeciwdziałania alkoholizmowi obejmującego prowadzenie zajęć 

terapeutycznych dla osób uzależnionych od alkoholu objętych 

właściwością gminy Rajgród- bez poprawek. 

/głosowanie: 14-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 4 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

j) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przejęcia do realizacji 

zadania publicznego w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi 

obejmującego prowadzenie zajęć terapeutycznych dla osób uzależnionych 

od alkoholu objętych właściwością gminy Radziłów;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 22 do prot./  

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują:Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  



Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzył realizację punktu pt.:”Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

przejęcia do realizacji zadania publicznego w zakresie przeciwdziałania 

alkoholizmowi obejmującego prowadzenie zajęć terapeutycznych dla 

osób uzależnionych od alkoholu objętych właściwością gminy Radziłów; 

Następnie zapytał, czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                                       

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie przejęcia do realizacji zadania publicznego w zakresie 

przeciwdziałania alkoholizmowi obejmującego prowadzenie zajęć 

terapeutycznych dla osób uzależnionych od alkoholu objętych 

właściwością gminy Radziłów- bez poprawek. 

/głosowanie: 14-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 4 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

k) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2022 r.  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 23 do prot./  

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują:Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzył realizację punktu pt.:”Zaopiniowanie projektu uchwały                                   

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2022 r. „ 

Następnie zapytał, czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                                  

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2022 r.  - bez poprawek. 

/głosowanie: 14-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 4 /. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad 7. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: procedurze przyjęcia poddał protokół                 

z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji, który wyłożony był na sali obrad. 

W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu zarządziła głosowanie                                     

w sprawie jego przyjęcia. 



Wynik glosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół nr 41/22 z dnia                                            

29 czerwca 2022 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - 

bez uwag, co do treści.  

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 4/ 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad 8. 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin:  otworzył realizację punktu jak wyżej.  

W ramach wolnych wniosków i informacji  poruszono następujące tematy.  

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał o lokalizację wybranego w ramach 

Budżetu Obywatelskiego przedsięwzięcia pn.: „ Budowa tężni solankowej”? 

Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski: odpowiedział, że zostanie ona 

zlokalizowana po lewej stronie głównej alei. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: po raz kolejny zwrócił uwagę na fakt 

poruszania się samochodów ciężarowych w ciągu ulicy  Elektrycznej, Ekologicznej                                   

i 9.Pułku Strzelców Konnych, co powoduje niszczenie nawierzchni jezdni 

nieprzystosowanej do tak dużych nacisków na podłoże. 

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: odpowiadając poinformował, że były 

duże problemy z zamówieniem przez Spółkę PUK znaków drogowych, które 



przewidziano do ustawienia w ciągach tych ulic, zgodnie z opracowanym wcześniej 

projektem oznakowań. Dodał, że aktualnie znaki są montowane.  

Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski: poinformował radnych o powstaniu 

możliwości ubiegania się o środki finansowe na budowę strażnicy dla OSP Grajewo               

i w tym celu konieczne jest przekazanie odpowiedniego terenu znajdującego się                  

w obszarze zajmowanym między innymi przez PPSP i KPP przez Powiat Grajewski. 

Następnie poprosił radnych o podjęcie inicjatywy wspierającej ten pomysł.  

Przewodnicząca Rady Miasta, Halina Muryjas-Rząsa: zaoferowała inicjatywę 

działania w tym kierunku.  

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 

zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Ad 9. 

Przewodniczący Obrad, Daniel Purwin: związku z wyczerpaniem wszystkich 

tematów objętych porządkiem obrad o godz. 11.30 zamknął posiedzenie, pożegnał 

zgromadzonych, dziękując wszystkim za udział.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokołowała: Barbara Poniatowska 

 

 

                                      Przewodniczący Obrad 

                                           /Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej RM/ 

                                                                   Daniel Purwin 

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 


